
Dagsorden  
Bestyrelsesmøde d. 8. maj 2018  
Kl. 17.00-19.00 

 

Mødeleder: Marianne 

Afbud:  
Fraværende:Jesper og Susanne, Brian kommer senere. 

Referent: Signe 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 

Der mangler referat fra NR. Åby del af mødet d. 5 april, det udsendes af Pia, der har 

modtaget det. 

 

2. Nyt fra formanden 

 Info til bestyrelsen omkring et brev til Grete Berggren fra forældrene i 

bestyrelsen omkring den ny ledelsesstruktur. Møde med Grete d. 9/5. 

 Marianne 

 

 Hvad er reaktionen fra medarbejderne på den ny ledelsesstruktur?  (Maj- 

Britt og Flemming) Bekymring for tid omkring endnu en ledelsesopgave til 

– Bekymring ang. Signe, er der nok tid til at bruge Signe for 

pædagogerne.  

Bekymring fra lærerdelen omkring den faglige ledelse i hverdagen.  

 

 

 Status af kandidater til valg til bestyrelsen – fredsvalg – mangler 1 

supplant.   

 Stine og Peter begge forældre fra BHV vil gerne i bestyrelsen. 

Forslag fra Martin : Vi efterspørger suppleant til bestyrelsen på sociale 

medier. Marianne laver tekst udspil fra bestyrelsen. 

 

 

3. Høringssvar vedr. bustider 

Frist for høringssvar  overskredet.  Vi plejer at kommentere på dårlige 

busforbindelse. Bestyrelsen kan altid lave skrivelse omkring bustider til forvaltningen, 

hvis det måttet ønskes. 

 

4. Nyt fra Ledelsen 

a. Børnehuset:  3 mdrs øvelses pædagogstuderende  igen til efteråret. DSOE info 

omkring pædagogerne har kortlagt hvorledes der bruges digitale medier i 

børnehuset. Vi arbejder med positionering på legepladsen. Info om kommende 

arbejdsdag, Zoo tur og tur til Madsby parken. Opslag på 37 timers 

medhjælperstilling i børnehuset, såfremt der ikke er ansættelsesstop.  
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 Hvordan går det med klargøring af afstemnings skriv til madordning i 

børnehuset? (Eva og Signe) Der er skrivelse ude til forældre og der er valg i 

uge 20. 

Eva samarbejder med Marianne køkken om smagsprøve tilbud til forældrene  

 

 Opfølgning på brev omk. Vuggestuepladser – den lovede undersøgelse – hvor 

langt er forvaltningen med den? (Grete, Martin, Signe) Lokaludvalget drøftede 

dette ved deres generalforsamling (Lise & Marianne)  

Marianne spørger Grete, hvor langt vi er med undersøgelse af vuggestueplads 

behov. 

 

b. SFO: Vil gerne snakke digitale medier og håndtering af med bestyrelsen.    

Sygemelding forventeligt i 4 uger i medarbejdergruppen .  Ny lønnet  6 mdr. 

pæd. studerende fra juni 18  

 

 

c. Skolen: Info omkring tidshorisont for ansættelse af ny børn og unge direktør. 

                 Udfordring i forhold til hvor meget det koster i egen afdeling, når vi   

                 sender folk afsted på kompetence udvikl.. Info omkring Fablab.     

                 Budgetopfølgning nr. 2 i    

                 år ser ud som den første, vi forventer at gå ud med mindre underskud på   

                 ca. 340.000 

                 Info om perspekt 2, trivselsprojekt på tværs af skoler. 

                 Info om fraværsstatestik i børneuniverset. 

                 Info omkring forældrehenvendelser ang. personale. 

                 Info omkring opdateret tilsyn i frikvarterene. 

                 Info om mulighed for at skabe en international klasse i Nr. Åby pga. 3   

                 spor.  

                 Info om Malaga kursus for Martin og Jeanette : resultat - aftale med   

                 svensk skole om et mindre forløb omkring digte og natur og teknologi   

                 samt kontakt med Makedonien omkring dans og drama. 

  

5. Kommunens manglende licens til Webfilter. Hvilken betydning har det for  

  undervisningen og særligt sikkerheden i SFO? hvad gør vi ? 

   Webfilteret har ikke været eksisterende de sidste to år.  

   Det handler om digital dannelse, mere end  om forbud.  

   Forældrekontrol filtre på egne telefoner.  

   Ønske om fælles webfilter for skolerne. Evt. i forbindelse med opdatering af vores   

   Webforbindelse på skolerne.  

   Vi sætter pkt. kommende  mødedagsorden  ang. vores princip i forhold til digital d   

   dannelse.  
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6. Majmarkedet 

Bestyrelsen har skaffet borde og stole, vi reklamere for BG for sponsorering på vores 

facebook. 

Barplan. Hvem kan komme før kl. 16.00 til bar, sodavandsis,  sodavands og vandsalg 

og popcorn.  

Salg ved Lone og ved baren, foregår med kontanter/ mobilepay.  

Stole sættes op fra ca. 12.15 

Mette laver vagtskema til baren. Bestyrelsen kan uddelegere barvagter.  

Baren skal have samme placering som sidste år. Køleskab og fryser klargøres 

Jeanette og Signe snakker med  Rune.  

 

 

 

7. Priotering af punkter vi skal have på dagsordenen de næste kommende møder:  

 Have projekt/udeskole – hvordan går det og hvad er næste skridt? 

 SFOens aktiviteter 

 Arbejdsdag – opgavelister m.m. 

 Vikar forbrug m.m. (forbered gerne yderlige punkter der skal prioteres) 

 Sociale medier 

 pkt. til næste møde:  materiale  omkring budget opflg udsendes og behandles. 

 

 

8. evt.  

 


